

《2024年6月英语六级模板通用：表示数量》

英语六级作文是检验学生英语应用能力的关键环节。在英语六级考试写作时，我们应注重逻辑清晰、观点明确，同时运用丰富的词汇和句式。下面，给大家分享一些表示数量的通用模板。



1. There are approximately 1.4 billion people living in China, which is the largest population in the world.

中国约有14亿人口，是世界上最大的人口国家。

2. More than 60% of the country's population is under the age of 35, indicating a young demographic structure.

该国超过60%的人口年龄在35岁以下，表明人口结构年轻。

3. The number of students enrolling in universities has doubled over the past decade, reflecting the increasing importance of higher education.

过去十年，大学生人数翻了一番，反映了高等教育日益重要。

4. According to the latest statistics, over 90% of urban families own at least one car, leading to severe traffic congestion.

根据最新统计，超过90%的城市家庭至少拥有一辆汽车，导致严重交通拥堵。

5. The sales volume of electric vehicles has surged in recent years, accounting for around 10% of the total car market.

近年来，电动汽车的销售量激增，占到了汽车市场总量的10%左右。

6. Nearly 75% of the company's revenue comes from international markets, demonstrating its global presence and influence.

公司近75%的收入来自国际市场，显示了其全球影响力和存在感。

7. The government has allocated over 1 trillion yuan for infrastructure development, which is expected to create millions of jobs.

政府已经为基础设施发展分配了超过1万亿元，预计这将创造数百万个就业岗位。

8. The number of tourists visiting the Great Wall of China every year has reached 10 million, making it one of the most visited tourist attractions in the world.

每年参观中国长城的游客数量已达到1000万，使其成为世界上最受欢迎的旅游胜地之一。

9. More than 50% of the city's residents spend more than 3 hours a day commuting to and from work, causing significant inconvenience.

超过50%的居民每天上下班通勤时间超过3小时，造成很大不便。

10. The country has built over 500,000 km of high-speed railway lines, accounting for more than half of the world's total.

该国已经修建了超过50万公里的高速铁路线，占全球总量的的一半以上。

11. The total value of imports and exports reached 4.6 trillion yuan in 2020, reflecting the country's strong economic ties with the rest of the world.

2020年，进出口总额达到4.6万亿元，反映出该国与世界上其他国家的强大经济联系。

12. Approximately 30% of all waste generated in urban areas is recycled, which is still low compared to developed countries.

城市地区产生的所有废物大约有30%被回收，这相对于发达国家仍然较低。

13. The number of mobile internet users in China has exceeded 800 million, highlighting the country's dominance in the digital sector.

中国移动互联网用户数量已超过8亿，显示出我国在数字领域的领先地位。

14. There are over 10,000 universities and colleges in China, making it one of the largest higher education systems in the world.

中国有超过10,000所大学和学院，使其成为世界上最大的高等教育体系之一。

15. According to the survey, nearly 20% of young people plan to start their own business in the next five years.

根据调查，nearly 20% 的年轻人计划在接下来的五年内开始自己的创业。

16. The population of the city has expanded rapidly in the past decade, with the number of residents increasing from 5 million to 10 million.

过去十年，城市人口快速增长，居民数量从500万增加到1000万。

17. The country has more than 1.2 billion smartphones, which is a significant market for mobile application developers.

这个国家的智能手机超过1.2亿部，这对于移动应用程序开发者来说是一个巨大的市场。

18. The total number of international students studying in China has reached 500,000, showcasing the country's appeal as an education destination.

来华留学的国际学生总数已达到50万，显示出我国作为教育目的地的吸引力。